
الوحدة سعر الوحدة بالدولار الامريكي الكمية سعر الاجمالي بالدولار الامريكي

Unit  Qty   Unit Price  (USD) Total Price  (USD)

توفير اسطوانات الغاز الفارغة حسب مواصفات اسطوانة الغاز المنزلي، 
حسب المواصفات السورية:

1 -وزن الفارغ 14.1 كيلو جرام - 14.3 كيلو جرام كجم 
2 - القطر الخارجي: 30-32 سم

Name of Signatory    :…............................................................ Title of Signatory    :…............................................................

Name of Bidder       :…............................................................ Name of Bidder      :…............................................................

Date of Signing       :…............................................................ Signature & stamp :…............................................................

1

Total Price in (USD)   (دولار امريكي) المجموع الكلي

Financial Offer: Supplying Empty Gas Cylinders for Al‐Hol Camps – NES.

ق سورᗫا ᡫᣃ م الهول ‐ شمالᘭاسطوانات الغاز الفارغة لمخ  ᡧ ᢕᣂتجه :  ᢝᣠالعرض الما

#

ملاحظة: 

 مواصفاتنا والجودة المطلᗖᖔة وأن ᘌطلب جودة أفضل. ᢝ ᢔᣎلا تل ᣆانت جودة العن᛿ حالة إذا  ᢝ
ᡧ
ᣚ ل المقاولᘘمها من قᘭسلᘻ مذكورة أعلاە عند ᣅحق لمنظمتنا رفض أي عناᘌ .1

 جدول الᝣمᘭات. ᢝ
ᡧ
ᣚ املة المذكورةᝣة الᘭمᝣاء ال ᡫᣄᚽ ست ملزمةᛳ2. منظمتنا ل

كة. ᡫᣃ من  ᡵᣂᜧأ  ᡧ ᢕᣌمكن تجزئة العطاء بᘌ كة واحدة، و ᡫᣃ ان تتعاقد معᗷ ست ملزمةᛳ3. المنظمة ل

وع للمنظمة . ᡫᣄف الم ᡫᣄل مᘘم الهول وحسب خطة المقدمة من قᘭمخ  ᢝ
ᡧ
ᣚ  ضاعة/الخدمة المذكورة اعلاەᘘم الᘌ4. يتم تقد

 مخᘭم الهول . ᢝ
ᡧ
ᣚ ضاعةᘘم الᘌل و تقدᘭف من نقل و تحمᗫشمل جميع المصارᛒ 5. ألاسعار المقدمة

Items Description 

NOTE:

1.  Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the item is not meet our spesifications and required 

quality and to request a better quality.

2.  Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.

3.  Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.

4.  The Goods/Service must be delivered to  Al‐Hol Camp as per the instruction of Our Organization's Supervisor .

5.  The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver goods to Al‐Hol Camp.

Providing empty gas cylinders as per the Specifications of the 
domestic gas cylinder according to Syrian standards:
1- Empty weight 14.1 kg - 14.3kg 
2- Outer diameter: 30-32 cm

Each 500
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